
Edyta Rzeplińska-Filipowicz       Ciechanów, 28.06.2018 

Radna Miasta Ciechanów 

 

 

 

        K r z y s z t o f    K o s i ń s k i 

        Prezydent Miasta Ciechanów 
 

 

Szanowna Pani Przewodnicząca, 
 

 za Pani pośrednictwem zwracam się do Pana Prezydenta z interpelacją dotyczącą 

zorganizowania dojazdu komunikacją miejską do Zakładu Cedrob w Ujazdówku 

 

 Zwrócili się do mnie mieszkańcy osiedla Bloki z prośbą o przedstawienie ich problemu, który 

uważam dotyczy także mieszkańców innych osiedli. W związku z tym chciałabym zaapelować o 

rozważenie możliwości wydłużenia biegu niektórych linii autobusowych, bądź wprowadzenia nowej 

na kilka kursów do Ujazdówka, do Cedrobu. 

 Wielu mieszkańców nie posiadających własnego środka lokomocji twierdzi, że chętnie 

podjęliby pracę w tym zakładzie, jednak ogranicza ich możliwość dotarcia do niego. Proszę o  

rozważenie przeprowadzenia rozmów z władzami Spółki, a następnie przyjrzenie się tej sprawie pod 

kątem wprowadzenia kursów dostosowanych do obowiązującej tam pracy zmianowej. Biorąc pod 

uwagę budżet naszego samorządu zasadnym byłoby partycypowanie Spółki w kosztach transportu. 

Zyskiem dla miasta byłoby umożliwienie aktywizacji zawodowej mieszkańców, natomiast Cedrob 

zyskałby ręce do pracy. 

 

 

 

         Z poważaniem, 

 

          Edyta Rzeplińska - Filipowicz 

 

         Radna Rady Miasta Ciechanów 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


